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ZAB.0012.2.2.2022 
 
 

Protokół nr 25/22 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 

z dnia 10 maja 2022 roku 
  

1) Otwarcie obrad  
 

Pan Wojciech Zawidzki – Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów w dniu 
10 maja 2022 r. o godzinie 12:56 otworzył obrady Komisji Budżetu i Finansów. 
Przewodniczący powitał radnych oraz Pana Romana Gołębiewskiego – Starostę 
Włocławskiego, Panią Jolantę Sakowską – Skarbnika Powiatu, Pana Jana Ambrożewicza – 
Wicestarostę. 
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.   
 

2) Stwierdzenie quorum   
 
Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach bierze udział 6 radnych, co wobec 
ustawowego składu komisji wynoszącego 7 radnych, stanowi wymagane quorum, a zatem 
obrady są prawomocne.   
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   
  

3) Przyjęcie porządku obrad   
  
Wiceprzewodniczący Komisji powiedział, że w dniu posiedzenia komisji radni otrzymali 
porządek obrad w brzmieniu: 
Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 
2) Stwierdzenie quorum.  
3) Przyjęcie porządku obrad. 
4) Przyjęcie protokołu nr 24/22 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 

25 lutego 2022 r. 
5) Informacja Zarządu Powiatu we Włocławku o udzielonych w 2021 r. dotacjach, w tym 

z przeznaczeniem na pomoc finansową dla jednostek samorządu terytorialnego. 
6) Informacja Zarządu Powiatu z wykonania planu dochodów i wydatków budżetu 

Powiatu za I kwartał 2022 r.  
7) Wyrażenie opinii w sprawie Sprawozdania finansowego Powiatu Włocławskiego 

sporządzonego na dzień 31.12.2021 r. będącego załącznikiem do uchwały Zarządu 
Powiatu we Włocławku.  

8) Wyrażenie opinii w sprawie Sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 
Włocławskiego za 2021 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego Powiatu 
Włocławskiego przyjętego przez Zarząd Powiatu we Włocławku uchwałą nr 584/22 
z dnia 30 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu 
Powiatu Włocławskiego za 2021 r. oraz przyjęcia informacji o stanie mienia 
komunalnego Powiatu Włocławskiego na dzień 31 grudnia 2021 r.   

9) Wyrażenie opinii w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2021 r.  

10) Zapoznanie z Uchwałą nr 6/S/2022 Składu Orzekającego Nr 7 Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 27 kwietnia 2022 roku w sprawie wyrażenia 
opinii o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu za 2021 rok.   
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11) Sprawy różne. 
12) Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Wiceprzewodniczący zapytał radnych czy mają uwagi, propozycje do porządku obrad?  
Radni nie wnieśli uwag.  
Następnie zapytał radnych, kto jest za przyjęciem porządku obrad i przeprowadził procedurę 
głosowania.  
Wyniki głosowania:  
Za – 6 
Przeciw – 0   
Wstrzymało się – 0   
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, że 
komisja przyjęła porządek obrad.   
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.   
 

4) Przyjęcie protokołu nr 24/22 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 25 
lutego 2022 r. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji czy mają uwagi do protokołu 
sporządzonego z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 25 lutego 2022 r.? Wobec 
braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za przyjęciem 
protokołu nr 24/22 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 25 lutego 2022 roku 
i przeprowadził procedurę głosowania.   
Wyniki głosowania: 
Za – 6  
Przeciw - 0   
Wstrzymało się - 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła protokół nr 24/22 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 25 lutego 2022 
roku. 

 
5) Informacja Zarządu Powiatu we Włocławku o udzielonych w 2021 r. dotacjach, 

w tym z przeznaczeniem na pomoc finansową dla jednostek samorządu 
terytorialnego. 

 
Wiceprzewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi do przedłożonej informacji? 
Radni nie wnieśli uwag. Wiceprzewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za 
przyjęciem informacji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, że 
komisja przyjęła informację Zarządu Powiatu we Włocławku o udzielonych w 2021 r. 
dotacjach, w tym z przeznaczeniem na pomoc finansową dla jednostek samorządu 
terytorialnego. 
Informacja Zarządu Powiatu we Włocławku o udzielonych w 2021 r. dotacjach, w tym 
z przeznaczeniem na pomoc finansową dla jednostek samorządu terytorialnego stanowi 
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
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6) Informacja Zarządu Powiatu z wykonania planu dochodów i wydatków budżetu 
Powiatu za I kwartał 2022 r.  
 

Wiceprzewodniczący Komisji zapytał radnych czy w tym punkcie porządku obrad chcieliby 
zabrać głos? Radni nie podjęli dyskusji.  
Następnie zapytał, kto jest za przyjęciem informacji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, że 
komisja przyjęła Informację Zarządu Powiatu z wykonania planu dochodów i wydatków 
budżetu Powiatu za I kwartał 2022 r.  

Informacja Zarządu Powiatu z wykonania planu dochodów i wydatków budżetu Powiatu za 
I kwartał 2022 r. stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 
7) Wyrażenie opinii w sprawie Sprawozdania finansowego Powiatu Włocławskiego 

sporządzonego na dzień 31.12.2021 r. będącego załącznikiem do uchwały 
Zarządu Powiatu we Włocławku.  

 
Wiceprzewodniczący Komisji zapytał radnych czy w tym punkcie porządku obrad chcieliby 
zabrać głos? Radni nie podjęli dyskusji. 
Wiceprzewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 
sprawozdania i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie finansowe Powiatu Włocławskiego 
sporządzonego na dzień 31.12.2021 r. będącego załącznikiem do uchwały Zarządu Powiatu 
we Włocławku.  

Sprawozdanie finansowe Powiatu Włocławskiego sporządzonego na dzień 31.12.2021 r. 
będącego załącznikiem do uchwały Zarządu Powiatu we Włocławku stanowi załącznik nr 6 
do niniejszego protokołu.  

 
8) Wyrażenie opinii w sprawie Sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 

Włocławskiego za 2021 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 
Powiatu Włocławskiego przyjętego przez Zarząd Powiatu we Włocławku 
uchwałą nr 584/22 z dnia 30 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania 
z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2021 r. oraz przyjęcia 
informacji o stanie mienia komunalnego Powiatu Włocławskiego na dzień 
31 grudnia 2021 r.   
 

Wiceprzewodniczący Komisji zapytał radnych czy w tym punkcie porządku obrad chcieliby 
zabrać głos? Radni nie podjęli dyskusji. 
Wiceprzewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 
sprawozdania i przeprowadził procedurę głosowania. 
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Wyniki głosowania: 
Za – 6 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu 
Włocławskiego za 2021 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego Powiatu 
Włocławskiego przyjętego przez Zarząd Powiatu we Włocławku uchwałą nr 584/22 z dnia 30 
marca 2022 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 
Włocławskiego za 2021 r. oraz przyjęcia informacji o stanie mienia komunalnego Powiatu 
Włocławskiego na dzień 31 grudnia 2021 r.   
 
Sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2021 rok wraz z informacją 
o stanie mienia komunalnego Powiatu Włocławskiego przyjętego przez Zarząd Powiatu we 
Włocławku uchwałą nr 584/22 z dnia 30 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania 
z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2021 r. oraz przyjęcia informacji o stanie 
mienia komunalnego Powiatu Włocławskiego na dzień 31 grudnia 2021 r. stanowi załącznik 
nr 7 do niniejszego protokołu.  
 

9) Wyrażenie opinii w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2021 r.  

 
Wiceprzewodniczący Komisji zapytał radnych czy w tym punkcie porządku obrad chcieliby 
zabrać głos? Radni nie podjęli dyskusji. 
Wiceprzewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 
sprawozdania i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, że   
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2021 
r.  

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2021 r. stanowi załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu.  

 
10) Zapoznanie z Uchwałą nr 6/S/2022 Składu Orzekającego Nr 7 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 27 kwietnia 2022 roku w sprawie 
wyrażenia opinii o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu za 
2021 rok.   
 

Wiceprzewodniczący Komisji powiedział, że radni otrzymali uchwałę RIO dotyczącą opinii 
w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za 2021 r. Skład Orzekający 
postanowił zaopiniować pozytywnie z uwagi przedłożone przez Zarząd Powiatu 
Włocławskiego sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2021 rok.  
Radny Kazimierz Kaca powiedział, że z opinii wynika, że wystąpiły przekroczenia planu 
wydatków na łączną kwotę 178 688,45 zł. Radny poprosił o wyjaśnienie przyczyn 
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przekroczenia planu?  Dalej w opinii jest napisane, że wystąpiły zobowiązania wymagalne 
w łącznej kwocie 28 863,72 zł. Radny poprosił o przybliżenie sprawy.  
Starosta Włocławski powiedział, że sprawa dotyczy funkcjonowania CUW w pierwszym 
roku jego działalności. Starano się tworzyć CUW na bazie kadry, która pracowała 
w jednostkach organizacyjnych powiatu, wszystkie osoby, które stanowiły o zapleczu 
finansowym tych jednostek otrzymały propozycję pracy w CUW. Niestety w pierwszych 
miesiącach nastąpiły pewne niedociągnięcia i one są tutaj wyartykułowane. Jednoznacznie 
starosta podkreślił, że one w roku 2021 nie stanowiły dla budżetu powiatu żadnego kosztu ani 
żadnej straty, ani żadnych konsekwencji z tym związanych. Trzeba było dokonać pewnych 
roszad, tak, aby poziom kadry w tej jednostce podnieść. Niestety należy porządkować jeszcze 
wiele spraw z lat wcześniejszych w relacjach z ZUS, Urzędem Skarbowym. Obecnie toczy się 
kontrola lat wcześniejszych w szkole w Lubrańcu- Marysinie. Wychodzi się na prostą. Pewne 
osoby odeszły na emeryturę. Ogłoszone zostały konkursy, podnosi się, jakość. Te sytuacje nie 
wpłynęły na ilość wydatków, ani na stan budżetu powiatu. Te pewne niedociągnięcia 
wystąpiły. Nie stanowiło to w roku 2021 żadnego kosztu dla budżetu powiatu. Są to jedynie 
formalne sprawy związane z przekroczeniami na poszczególnych paragrafach w ramach 
całego budżetu. Zobowiązania względu ZUS zostały uregulowane.  
Radny Kazimierz Kaca powiedział, że rzeczywiście nie ma jakiś przekroczeń wskazujących 
na nadużycia. Dochody zostały zrealizowane prawie w 100%, wydatki w 93%. Jakie były 
główne przyczyny, że budżet nie został wykonany.  
Starosta Włocławski powiedział, że nie został zakończony I etap Powiatowego Centrum 
Zdrowia z obiektywnych powodów. Radni byli na budowie w ostatnich dniach grudnia. Kilka 
miesięcy toczyło się postępowanie przed Krajową Izbą Odwoławczą. Udało się obronić 
najtańszą ofertę. Wcześniej zakładane wydatki inwestycyjne w roku 2021 nie zostały 
zrealizowane. Nie ma na tą chwilę sygnałów o zagrożeniu planowanego terminu końcowego, 
tj. połowa 2023 r. Poza tym nie została zapłacona dokumentacja Modlibórz – Kłóbka – 
Chodecz, gdyż do końca roku czekało się czy wykonawcy uda się zrealizować to zadanie 
w grudniu. Informację przekazał dopiero w styczniu. Obecnie zadanie jest już wykonane.  
Uzyskano już pozwolenie wodno – prawne, pozwolenie budowlane i te roboty toczą się już. 
Niewykonania występują też na projektach europejskich, gdzie nie można się było inaczej 
zachować, część wydatków została przeniesiona na rok bieżący, ale można było to dopiero 
zrobić po zamknięciu budżetu. W 7% jest nieuruchomiona rezerwa, która była zaplanowana 
w budżecie, tj. 2 mln zł i to jest największy element tego wskazanego procentowego 
niewykonania. Bardziej dotyczy to zapisów księgowych.      
 
Kserokopia Uchwały nr 6/S/2022 Składu Orzekającego Nr 7 Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 27 kwietnia 2022 roku w sprawie wyrażenia opinii 
o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu za 2021 rok stanowi załącznik 
nr 8 do niniejszego protokołu.   
 

11) Sprawy różne. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji zapytał radnych czy w tym punkcie porządku obrad radni 
chcieliby poruszyć jakieś sprawy, złożyć oświadczenia, wnioski?  
Radny Kazimierz Kaca zapytał, co z pozostałymi dwoma drogami i inwestycjami? Ja będzie 
to wyglądać na zasadzie pozostałych inwestycji? Praktycznie są trzy drogi. Droga na 
Ossówku, droga w kierunku Izbica Kuj., co będzie z drogami wojewódzkimi – tego nie 
wiadomo. Droga na Polówce.  Są to strategiczne drogi. Jak starosta to wygląda, jakie są 
perspektywy i czy środki finansowe nie przepadną? Była jedna dotacja.  
Radny zgłosił uwagę do przewodniczącego rady i zarządu w sprawie przesunięcia posiedzenia 
komisji budżetowej. Nie wiadomo, co było ważniejsze czy sesja czy komisja budżetowa, bo 
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zwołane były na tą samą godzinę. Przewodniczący muszą między sobą te sprawy załatwić, 
żeby wszystko funkcji knowało prawidłowo.  
Starosta Włocławski powiedział, że jeżeli chodzi o zwołanie sesji, to starosta prosił pana 
przewodniczącego o zwołanie sesji. Jeśli były jakieś niedogodności, nieścisłości, to starosta 
bierze to na siebie. Starosta prosił o zwołanie sesji, bo sytuacja na rynku budowlanym jest 
bardzo dynamiczna, albo z wyborem będzie się czekać do 27 maja, albo zwołać szybko, aby 
tę umowę podpisać, bo wykonawca też bez wyboru nie może pozyskać polisy finansowej itp. 
rzeczy.  Zakładało się, że sesja będzie trwała krótko i dbając o czas radnych, starosta 
rozmawiał z panem sekretarzem, aby poprzesuwać posiedzenia komisji w taki sposób, aby 
sesja i komisje mogły się odbyć. Starosta miał dobre intencje. Starosta podziękował radnym, 
za to, że sesja się odbyła i będzie można rozpocząć inwestycję. Być może był popełniony 
błąd. Starosta chciał, aby posiedzenia odbywały się jedne po drugich.  Jeżeli chodzi 
o inwestycje, to może jedynie stwierdzić, to, co było mówione na sesji dwa tygodnie temu, bo 
od tego czasu nic się nie zmieniło. Jeżeli chodzi o mosty, to został złożony wniosek do 
Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji na jeden most, (bo tylko na jeden most 
można było wnioskować). Jest informacja, że to rozpatrzenie czeka na podpis Ministra 
Finansów. Starosta ma nadzieję, że w kwocie 2 mln zł, które zakłada się na przebudowę 
mostu w Lubrańcu przy 50% dofinansowaniu, uda się wykonać inwestycję. Jest 
przygotowana dokumentacja na most w gminie Choceń. W ten sam sposób wniosek będzie 
się chciało złożyć wniosek w następnym roku, aby to dofinansowanie pozyskać. Jeżeli chodzi 
o inwestycje, to trwa inwestycja Modlibórz -  Kłóbka – Chodecz. Starosta ma nadzieję, że 
doprowadzi się do szybkiego podpisania umowy drogi w Szpetalu Górnym, dlatego była 
zwołana sesja. Jeżeli chodzi o drogę Lubraniec – Kruszynek na odcinku Gołębin, to czeka się 
na rozpatrzenie wniosku w ramach Funduszu Inwestycji Strategicznych Polski Ład.  Wniosek 
był złożony na 11 mln zł dofinansowania, podobnie jak na budowę 4 chodników. Pojawiają 
się doniesienia, że na przełomie maja i czerwca to rozstrzygnięcie ma mieć miejsce. Jeżeli nie 
będzie dofinansowania, to będzie się szukać innych źródeł. Jeśli chodzi o drogę Lubomin – 
Izbica Kuj. i Czerniewiczki – Ossówek, to starosta przedstawiał sytuację na ostatniej sesji. 
Starosta też czeka na sugestie ze strony radnych. Zakładano, że droga po cenach 
zeszłorocznych Lubomin – Izbica Kuj. będzie to kwota ok. 5-6 mln zł. Niestety najniższa 
oferta, to 11,5 mln zł. Nawet na tą kwotę wykonawca stwierdził, że nie podejdzie do 
podpisania tej umowy. Na tę drogę jest dofinansowanie w kwocie ok. 2,5 mln zł. Trzeba, 
zatem zakładać, ze z budżetu powiatu do tego zadania dołożyć należy ok. 9 mln zł.  Drugą 
drogą jest droga Czerniewiczki – Ossówek. To zadanie znajduje się na liście rezerwowej. Na 
pierwszym miejscu i trzeba zakładać, że to dofinansowanie prędzej czy później by się 
otrzymało, ok. 1,5 mln zł. Najniższa oferta w drugim przetargu 7,2 mln zł. Z budżetu powiatu 
należałoby dołożyć 5,7 mln zł. Trzeba brać pod uwagę to, jaka jest sytuacja finansowa, która 
obecnie jest bardzo dobra. Jeżeli zdecydowałoby się na realizację inwestycji w takich 
proporcjach, to wiązałoby się to z kilkunastomilionowym kredytem. Wiadomo, jak obecnie 
przedstawiają się stopy procentowe, jak koszty kredytu mogą rosnąć. W tej analizie należy to 
przewidzieć. Starosta jest zdania, że z drogami powinno się pół roku wstrzymać, złożyć 
wnioski w ramach kolejnego naboru czy Polskiego Ładu, czy Rządowego Funduszu Rozwoju 
Dróg na kwoty realne do wykonania. Nikt nie był w stanie przewidzieć, że w perspektywie 
będzie wojna, że będą inne sytuacje, które występują na rynku budowlanym, że ceny wzrosną 
o 100%. Jeśli chodzi o drogę Modlibórz – Kłóbka – Chodecz, to tez to miało miejsce, tylko że 
był pręgierz półroczny od zakończenia postępowania przetargowego i utraty dofinansowania  
w kwocie 14 mln zł. Bardzo dobrze, że tę drogę się realizuje. Poziomy dofinansowania są 
zbyt niskie, aby decydować się z takim udziałem budżetu powiatu na realizację inwestycji 
w tym momencie, bo to będą kwoty rzędu 15-20% wartości zadania z perspektywą kredytu. 
W ocenie starosty, w jednym, jak i drugim przypadku, jeżeli wystąpi półroczny lub roczny 
poślizg w realizacji inwestycji, nie wydarzy się nić złego w sensie budowlanym, jeżeli chodzi 
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o strefę kowalską. Został złożony wniosek o pozwolenie na budowę nie jeszcze przez 
właściwego inwestora, tylko przez pośrednika, który tą dokumentację chce przygotować. Do 
bieżącego użytkowania droga jest w dobrym stanie. Ostateczną decyzję podejmie zarząd 
i rada. Jeśli radni mają inne sugestie w tym momencie, to starosta poprosił o ich 
przedstawienie. 
Radny Kazimierz Kaca zapytał, jakie jest oprocentowanie kredytu w przypadku, kiedy 
powiat chciałby obecnie taki zaciągnąć? 
Skarbnik Powiatu poinformowała, że obecnie wynosi ok. 7-8%. 
Wiceprzewodniczący Komisji powiedział, że obecnie trzeba być ostrożnym w zakresie 
inwestycji. Poczekać pół roku, jak mówił starosta. Nigdy nie wiadomo czy nagle kredyt nie 
zmieni się z wartości 7% do 17%. Radny podziękował za to, że zakończyła się sprawa 
nieruchomości w Brzeziu, jest na dobrej drodze. Będzie dochód dla budżetu powiatu. Radny 
zwrócił się z prośbą do starosty. Jeżeli doszłoby do spotkania Burmistrza Brześcia Kuj., 
Powiatu Aleksandrowskiego, Powiatu Włocławskiego, Gminy Bądkowo, to czy byłaby 
możliwość, aby starosta uczestniczył w spotkaniu dotyczącym remontu drogi położonej na 
terenie Powiatu Aleksandrowskiego?      
Starosta Włocławski stwierdził, że jest gotowy na każde spotkanie. Jedyną rzeczą, którą 
przedstawiono była kwestia zmiany granic i wówczas powiat włocławski tą drogę by 
wykonał. Nikt nie wymyślił innego rozwiązania na obecną chwilę. Powiat Aleksandrowski 
nie ma interesu w realizacji tej drogi. Sytuacja jest kuriozalna. Jest droga, kończy się droga. 
90% mieszkańców nie wie, że to jest droga w innym powiecie. Starosta jest otwarty na tą 
inicjatywę. Zgodnie z polskim prawodawstwem zmiana granic musi się odbyć między 
gminami. Jeżeli coś takiego wchodziłoby w grę, to powiat musiałby znaleźć środki na remont 
drogi.  
Wiceprzewodniczący Komisji powiedział, że chodzi o znalezienie rozwiązania, żeby gmina 
Bądkowo nie doznała uszczerbku finansowego.  
 

12) Zamknięcie obrad Komisji. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad w dniu 
10 maja 2022 r. o godzinie 13:40 zamknął obrady komisji. 
  

Wiceprzewodniczący Komisji 
Budżetu i Finansów 

 
Wojciech Zawidzki 

   Sekretarz Komisji  
Budżetu i Finansów  
 
Mariusz Bladoszewski  
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała:  
Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska …….. 


